
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 30. november 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Hvad kan ministeren oplyse om UNI-C’s klassekvotientstal, som ligger til
grund for regeringens beslutning om elevloftet på gymnasierne, efter DR De-
tektors afsløring af, at tallene er forkerte, og at det derfor bliver dyrere at ind-
føre det end de afsatte 120 mio. kr.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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